
Skrivelse till Kommunstyrelsen 

 

Beredskap för stadens förskolor under sommaren 

Med den rådande situationen med Covid-19 pandemin så har mycket sats ur spel och många 
rutiner som annars har tagits för givet behövs omprövas. De anställda på förskolorna i staden 
gör  ett fantastiskt jobb, trots låg bemanning och många omställningar så har de gjort så att 
alla föräldrar och speciellt föräldrar inom samhällsviktiga yrken kan gå till sina jobb. Då 
pandemin inte visar några tecken på att mattas av så måste vi planera inför sommaren. 

Många centrala yrkesgrupper kan komma behöva jobba genom sommaren istället för att åka 
på semester, Vi vill veta vilka åtgärder som staden tagit för att garantera att förskolorna står 
rustade  att ta emot fler barn än vanligt under sommaren. Samt om planeringen är klar för 
vilka lokaler som skall användas då antalet förskolor kan behöva utökas från de som 
vanligtvis huserar barn på sommaren.

Eftersom det är många osäkra variabler och semesterplaneringen kan komma att ändras för 
många yrkesgrupper inom exempelvis vård och omsorg är det viktigt att vi så tidigt som 
möjligt har en beredskap för det.

Stockholm den 15 april 2020

Rashid Mohammed   m.fl. (V)


